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Justerandes sign Utdragsbestyrkande  

 

Kommunfullmäktige beslutade i januari 2012 att bifalla motionen om att 

kommunen ska upprätta en cykelstrategi. En cykelstrategi innebär för Ljungby 

kommun att vi har en policy och en verksamhetsplan för cykelplanering. Utifrån 

verksamhetsplanen ska tre handlingsplaner tas fram vilka ska innehålla tydliga 

åtgärder. 

 

KPR:s förslag är att bygga färdigt cykelvägen till Ryssby samt cykelvägen till 

Angelstad. 

 

Förhandlingar med berörda markägare på väg till Ryssby pågår. När det gäller 

cykelvägen till Angelstad så ligger ärendet för närvarande ”på is”. 

 

§ 25 

Information om budget och ekonomi 

Budgetramen för nämndens verksamheter kommer att vara oförändrad 

kommande år. 

 

From 2014 är det ny lagstiftning inom äldreomsorg när det gäller uppföljning av 

personer som bor i särskilt boende. Ljungby kommun bedriver idag 302 platser i 

särskilt boende. Förändringen i lagstiftningen kommer att innebära att samtliga 

beslut kopplade till dessa platser måste följas upp utifrån förändrade behov hos 

brukaren och minst var sjätte månad. För att möta denna utmaning kommer 

budgeten för biståndshandläggarna att förstärkas med motsvarande 0,95 

årsarbetare. 

 

Prognostiserat underskott 2013 är ca 8 miljoner kronor. Socialnämnden arbetar 

aktivt för att komma till rätta med budgetunderskottet. Den största delen av 

budgetunderskottet är från individ- och familjeomsorgen (IFO). Äldreomsorgen 

förväntas hålla sin budget. Kostnader för hemtjänsten har dock ökat konstant de 

senaste åren och fortsätter så. 

 

§ 26 

Ordinarie sammanträdesdagar 2014 

Pensionärsrådet beslutar att fastställa sammanträdesdagar för 2014. 

 

Datum för pensionärsrådets sammanträde: 17 februari, 28 april och 17 

november.   

 

Datum för arbetsutskottets sammanträde: 27 januari, 17 mars och 20 oktober. 

 

§ 27 

Aktuellt inom verksamheten 

LSS-konsulter - Ljungby är en av de kommuner som har anlitat Kommunlex 

AB, det företag som fick kritik i Kalla Fakta. 

Det har inte framkommit att förvaltningens personal skulle vara missnöjd med 

utbildningen, säger Jonas Jönson. Vi är skyldiga att följa lagen och gör alltid en 

prövning i varje enskilt fall. Vi kommer att anlita Kommunlex i framtiden. 

 


